

التاريخ : 2020/05/15

تعميم رقم (2020/63) Circular No.

To all airlines operating at Kuwait international airport.

إلى جميع شركات الطيران في مطار الكويت الدولي

According to the instructions of the Ministry of Health and international Health organization (WHO), to maintain the cleanliness and purity of the aeras used by passengers and staff at Kuwait International Airport, to reduce the chances of transmission of COVID-19 virus, all entities operating at Kuwait International Airport, whether airport operators, airlines or ground service providers, are required to abide by the following (each according to its competence)

بناء على تعليمات وزارة الصحة ومنظمة الصحة العالمية، للقيام بنظافة وتعقيم الأماكن المستخدمة من قبل الركاب والعاملين في مطار الكويت الدولي بصورة مستمرة للتقليل من فرص انتقال عدوى فيروس (COVID-19)، يرجى من جميع الجهات العاملة في مطار الكويت الدولي سواء مشغلي المطارات او شركات طيران او مقدمي الخدمات الأرضية بالالتزام بما يلي (كل حسب اختصاصه):

1) Regular disinfection of terminal buildings including all its facilities.

1) تعقيم مباني المطار بشكل دوري بجميع ملحقاته.

2) Regular disinfection of aircraft (after each flight)

2) تعقيم الطائرات بشكل دوري (بعد كل رحلة).

3) Regular disinfection of the equipment used for passengers boarding or disembarkation and cargo loading.

3) تعقيم جميع الآليات والمعدات المستخدمة لخدمات رحلات الركاب والشحن الجوي وبشكل دوري.

Taking into account the use of approved materials authorized by the Ministry of Health and aircraft manufacturer companies in case of sterilization of aircraft.

مع مراعات استخدام المواد المعتمدة والمصرح بها من قبل وزارة الصحة وشركات المصنعة للطائرات في حال تعقيم الطائرات.

نائب المدير العام لشؤون

مطار الكويت الدولي

م/ صالح عبدالله الفداغي